
附表 1 – 1 
 

出口之國產成品梭織布料品名及相關ＣＣＣ號列： 
 

ＣＣＣ號列 品    名 

5007 絲或廢絲織成之梭織物 

Woven fabrics of silk or of silk waste 

 

5111 羊毛或動物細毛紡毛梭織物 

Woven fabrics of carded wool or of carded fine animal hair 

 

5112 羊毛或動物細毛梳毛梭織物 

Woven fabrics of combed wool or of combed fine animal hair 

 

5113 動物粗毛或馬毛製之梭織物 

Woven fabrics of coarse animal hair or of horsehair 

 

5208 棉梭織物，含棉重量在 85%及以上,而每平方公尺重量不超過 200公克者 

Woven fabrics of cotton, containing 85% or more by weight of cotton, weighing not 

more than 200 g/m2 

 

5209 棉梭織物，含棉重量在 85%及以上而每平方公尺重量超過 200公克者 

Woven fabrics of cotton, containing 85% or more by weight of cotton, weighing more 

than 200 g/m2 

 

5210 主要或單獨與人造纖維混製之棉梭織物， 含棉重量在 85%以下，每平方公尺重
量不超過 200公克者 

Woven fabrics of cotton, containing less than 85% by weight of cotton, mixed mainly 

or solely with man-made fibres, weighing not more than 200 g/m2 

 

5211 主要或單獨與人造纖維混製之棉梭織物， 含棉重量在 85%以下，每平方公尺重
量超過 200公克者 

Woven fabrics of cotton, containing less than 85% by weight of cotton, mixed mainly 

or solely with man-made fibres, weighing more than 200 g/m2 

 

5212 其他棉梭織物 

Other woven fabrics of cotton 

 

5309 亞麻梭織物 

Woven fabrics of flax 

 

5311.00.20.00-0 苧麻梭織物 

Woven fabrics of ramie 

 

5407 合成纖維絲紗梭織物，包括以第 5404節材料製成之梭織物 

Woven fabrics of synthetic filament yarn, including woven fabrics obtained from 

materials of heading no.54.04 

 

5408 再生纖維絲紗梭織物，包括以第 5405節材料製成之梭織物 

Woven fabrics of artificial filament yarn, including woven fabrics obtained from 

materials of heading No.54.05 

 

5512 含合成纖維棉重量在 85%及以上之梭織物 

Woven fabrics of synthetic staple fibres, containing 85% or more by weight of 

synthetic staple fibres 



 

5513 合成纖維棉梭織物，含合成纖維重量未達 85%，主要或單獨與棉花混製，每平方
公尺重量不超過 170公克 

Woven fabrics of synthetic staple fibres, containing less than 85% by weight of such 

fibres, mixed mainly or solely with cotton, of a weight not exceeding 170 g/m2 

 

5514 合成纖維棉梭織物，含合成纖維重量未達 85%，主要或單獨與棉花混製，每平方
公尺重量超過 170公克 

Woven fabrics of synthetic staple fibres, containing less than 85% by weight of such 

fibres, mixed mainly or solely with cotton, of a weight exceeding 170 g/m2 

 

5515 其他合成纖維棉梭織物 

Other woven fabrics of synthetic staple fibres 

 

5516 再生纖維棉梭織物 

Woven fabrics of artificial staple fibres 

 

5602 氈呢，不論是否經浸漬、塗佈、被覆或黏合者 

Felt, whether or not impregnated, coated, covered or laminated. 

 

5603 不織布，不論是否經浸漬、塗佈、被覆或黏合者 

Nonwovens, whether or not impregnated, coated, covered or laminated. 

 

5801 圈絨梭織物及毛絨花紗梭織物，第 5802或 5806節之織物除外 

Woven pole fabrics and chenille fabrics, other than fabrics of heading No.58.02 or 

58.06 

 

5802 毛巾梭織物及其類似織物，但第 5806節之窄幅織物除外；簇絨織物，但第 5703

節之產品除外 

Terry towelling and similar woven terry fabrics, other than narrow fabrics of heading 

No.58.06; tufted textile fabrics, other than products of heading No.57.03 

 

5803 紗羅，第 5806節之窄幅織物除外 

Gauze, other than narrow fabrics of heading No.58.06 

 

5804 薄紗及其他網狀織物，不包括梭織、針織或鉤針之編織物；花邊，成幅，成條或
作小塊者 

Tulles and other net fabrics, not including woven, knitted or crocheted fabrics; lace in 

the piece, in strips or in motifs 

 

5806 窄幅梭織物，但第 5807節之貨品除外；以經紗而無緯紗，由膠黏合作之窄條織物 

Narrow woven fabrics, other than goods of heading No.58.07; narrow fabrics 

consisting of warp without weft assembled by means of an adhesive (bolducs) 

 

5903 用塑膠浸漬、塗佈、被覆或黏合之紡織物，但第 5902節所列者除外 

Textile fabrics imregnated, coated, covered or laminated with plastics, other than those 

of heading No.59.02 

 

5906 用橡膠處理之紡織物，但第 5902節所列者除外 

Rubberised textile fabrics, other than those of heading No.59.02 

 

5907 以其他方法浸漬、塗佈或被覆之紡織物；劇場用油畫佈景、攝影場用繪畫背景及
類似品 

Textile fabrics otherwise impregnated, coated or covered; painted canvas being 

theatrical scenery, studio back-cloths and the like 
 


